

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/166/22/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

# 通 告

有關：水務署委派承辦商通知定期小型水管改善工程

茲通知各業戶，接獲水務署委派承辦商通知，將於 2022 年 6 月 23 日(星期四)上午 9 時開始進行定期小型水管改善工程(詳件附件)。

施工期間將進行掘路工程，屆時水務署委派承辦商會安排交通燈控制路面交通情況。

特此通知，敬希垂注！

濤花園第一期管理處

2022 年 6 月 20 日



Dear Sir/ Madam:  
致各商戶 / 住戶：

**Contract No. 13/WSD/20 – Term Contract for Risk-Based Improvement of  
Small Water Mains – Kowloon and New Territories East  
九龍及新界東風險為本小型水管改善定期合約**

由於 安景街 的水管使用期限行將屆滿並呈現老化的情況，為了強化區內的供水網絡並維持合理水平的供水服務，本公司，為水務署合約承建商將於 2022年6月23日上午9:00 開始為上述地點的水管進行更換及修復工程。

在施工期間進行掘路工程而引致不便之處，謹此致歉。

如在工程期間需要暫停供水服務，屆時我們將會另行通知暫停供水的日期及時間。

如有任何查詢，請致電 9856-3626 與是項工程的陳先生聯絡。

Since some ageing water mains in On King Street are approaching the end of their service life, we, as the Main Contractor commissioned by the Water Supplies Department has commenced to replace the aged water mains in 23 June 2022 9:00 am to improve the condition of the water supply network so as to maintain a reasonable level of service to consumers.

Please accept our apology for any inconvenience caused due to road opening works during the construction period.

Should there be a need for temporary suspension of water supply, we will notify you of the suspension date and time in due course.

Please contact the contact person of this project, Mr. Billy Chan at Tel. No. 9856-3626 if you require further information.

興昌建築有限公司  
Hing & Cheong Company Ltd.



日期  
Date

20-6-2022

住戶/商戶 代表人簽名  
Resident / Commercial Representative's Signature